
Dokumentägare: Mötesprotokoll Utfärdandedatum:
Jonas Larsson Logistiksektionen 2023-11-28

Protokoll vid möte 2023-11-22
Mötestid: 17:15-18:00
Plats: TP51

1. Mötets öppnande Jonas Larsson öppnade mötet.

2. Val av justerare
Henrik Andersson och Stina Andersson valdes
till justerare.

3. Mötets behöriga utlysande Mötet var behörigt utlyst.

4. Adjungeringar

Amanda Svensson
Fanny Lundgren Hamrebjörk
Moa Bergström
Rasmus Ampén
Viktor Blyberg

5. Fastställande av
föredragslista

Föredragslistan godkändes.

6. Närvaro från styrelsen

Jonas Larsson
Anthony Fredriksson
Sarah Bohman Axelsson
Carl Sundquist
Henrik Andersson
Johanna Lindberg
Agaton Långh
Stina Andersson
Elsa Bylin

7. Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes.

8. Avstämning
föregående möte

Jonas:
Ska hjälpa till att få ut
hemmisioneringsinformation, hjälpa till på
workshop-stress, hjälpa till på ovveinvigningen
och kolla över arbetet med att få in det nya
programmet samt stötta övriga poster
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Hemmisioneringen snart klar, resten är
klart.

Anthony:
Anthony skall beställa mat, fixa korv till
ovveinvigningen och eventuellt skicka in en
blankett till skatteverket. Betala fakturor
Ej fixat blankett till Skatteverket, resten
klart.

Sarah:
All marknadsföring skall vara klar.
Allt är klart för att läggas ut.

Elsa:
Kursutvärderingar, kanske fixa kickoffen.
Klart.

Carl:
Ska ha möte med utskott.
Klart.

Henrik:
Börja kontakta eventuella alumner, höra runt
och kolla intresse.
Inte klart. Har haft fullt upp med märken.

Agaton:
Möte med utskott och lägga ut marknadsföring
för hemmisionering.
Mötet blev inställt, troligtvis blir det nästa
vecka, hemmisioneringen är klar.

9. Val av Projektledare LOGIN
2024

Moa Bergström presenterar sig och fick svara
på frågor.

Mötet beslutade att: Välja Moa Bergström till
Projektledare LOGIN 2024
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10. Val av
Studienämndsordförande
kandidatprogrammen
23/24

Viktor Blyberg presenterar sig och fick svara på
frågor.

Mötet beslutade att: Välja Viktor Blyberg till
Studienämndsordförande
kandidatprogrammen 23/24

11. Val av Info & PR 23/24

Rasmus Ampén presenterar sig och fick svara
på frågor.

Mötet beslutade att: Välja Rasmus Ampén till
Info & PR 23/24

12. Projektledare LOGIN

Sarah:
Nu är det inte långt kvar, mer exakt en vecka.
Det känns bra, Sarah har bäst koll på
marknadsföringen och det är under kontroll.

13. General Familjen

Amanda:
Familjen har haft en superlyckad
Mexicosittning. De har hjälpt babyfamiljens
intervjuer och alla i babyfamiljen har tackat ja
och snart är det outning. Testamenten är
förhoppningsvis klara snart.
Phadderigeneralerna har satt ihop en
skiftesgrupp där det börjas planeras. Det har
även fixats gyckel till julkalendern. Även fixat
namnskylt till IGOR II.

14. Festerichefer
3Cant Elin ej närvarande

Escort Ida ej närvarande

15. Eloise

Fanny:
Eloise planerar damsittningen där de ska
spendera deras budget. De har bestämt tema
och fördelat sig i grupper. Sittningen är i
februari. De har spelat in deras avsnitt till
julkalendern.
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16. Event

Stina:
Full gång med planering av Logdans och
aktiviteten innan jul. Stina har möte med
utskottet på fredag. Aktiviteten innan jul ska bli
en form av julmys med sektionen. Julmyset skall
försöka inkludera inspirationsföreläsning,
TV-spelsturnering och julklappar. En pluggstuga
innan julmyset planeras också

17. Kassör

Anthony:
Anthony har varit med på ovveinvigningen och
fixat mat till workshop mot stress. Han har letat
efter revisorer men har inte hittat någon för
tillfället. En tilläggsäskning till 2024 har skickats
in.

18. Info & PR

Post vakant, Jonas svarar:
Det har beställts ett gammelsmurfmärke som
snart är här. Även fixat lite instagrambilder för
hemmisionering

19. Alumniansvarig

Henrik:
Henrik har käkat korv på ovveinvigningen.
Beställt märke och haft konversationer gällande
leveranserna från “Mera”. Även fyllt i lite
nummer i testamentet för att underlätta för
tryck&pr.

20. Näringslivsansvarig

Carl:
Fått mail från ett företag angående
lunchföreläsning som han ska titta närmare på.
Fått mail från Medtryck som troligtvis är reklam

21. Arbetsmiljöombud

Johanna:
Johanna tillsammans med AMO skall planera
inför AMO-veckan. Får tyvärr ingen uppföljning
på det vi klagar på (framförallt markiserna)
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22. Ordförande

Jonas:
Jonas har främst stöttat andra poster med
diverse saker.

Det är beslutat av LinTek att vi får nya
programmet. Har även hört från lithanian att
man får ha en sida där för 300 kr. Men det har
inte gjorts av Logistiksektionen tidigare och
ingenting nuvarande styrelse tycker känns värt
att genomföra.

23. Rekrytering

Agaton:
Det händer ingenting just nu. Agaton har gjort
ett försök att hemmisionera men det gick inte
så bra.

24. Studienämndsordförande

Elsa:
Kursutvärderingarna är typ klara. Det kommer
inte att bli någon kickoff innan jul för Elsa är
bortrest.

25. Övriga frågor Inga övriga frågor.

26. Att göra till nästa möte

Jonas:
Jonas skall publicera information om
hemmissioneringar och delta på 3Cant &
Escorts höstmöten samt ordföranderåd. Samt
stötta andra poster som vanligt.

Anthony:
Fakturera de andra sektionerna för invigningen
samt leta efter revisorer.

Sarah:
Hålla mässa! Börja skriva testamente.

Elsa:
Ska göra klart de sista utvärderingarna.
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Carl:
Svara Sweco. Se över prislistan

Henrik:
Henrik skall skriva till alumn samt se till att
märken hämtas.

Johanna:
Johanna ska på GU-råd och gå på möte om
AMO-veckan.

Agaton:
Ska ha möte med utskottet.

Stina:
Ska ha bokningsmöte med Trappan gällande
Logdansen och logistikveckan. Möte med
utskottet på fredag.

27. Nästa möte
Nästa lunchmöte är: 2023-11-27
Nästa kvällsmöte är: 2023-12-06

28. Mötets avslutande Jonas Larsson avslutade mötet.

Protokoll fört av: Justering:

Carl Sundquist Jonas Larsson

…………………………………… …………………………………….

Henrik Andersson

……………………………………

Stina Andersson

……………………………………
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